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PROTOKÓŁ NR 148/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.43.2017 

PROTOKÓŁ NR  148/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 października 2017 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Porozumienie w sprawie przyjęcia dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego 

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej na terenie Powiatu Włocławskiego. 

5.2. Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy finansowej celem zapłaty za wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej przebudowy i częściowej modernizacji budynku D  

z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy łącznika między budynkami D i  F – zajęcie 

stanowiska. 

5.3. Wnioski komisji Rady Powiatu dot. propozycji zadań do projektu budżetu na 2018 rok. 

5.4. Wnioski komisji Rady Powiatu i radnych powiatu. 

5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 2 im. mjra H.Dobrzańskiego „Hubala” w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 197/2017 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność energetyczna w sektorze 

publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja energetyczna budynków publicznych. 

5.8. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dot. remontu 

pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wykonania dokumentacji 

technicznej na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o platformę zewnętrzną dla osób niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi – zajęcie 

stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji 

konkursowej do spraw wyboru oferty w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 
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5.12. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosku 

nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o przyznanie pomocy 

finansowej z funduszu zdrowotnego – zajęcie stanowiska. 

5.13. Pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie potrzeb Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zapewnienia odpowiedniej ilości 

podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ samorządu terytorialnego obowiązanych do 

przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 

pracy społecznie użytecznej. 

5.14. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.15. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości nie przekraczającej kwoty wskazanej 

w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie kompletnej dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na warsztaty szkolne” oraz umowa  

z wykonawcą. 

5.16. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od 

towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych na „Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na uzyskiwanie i uzupełnienie 

wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Wojciecha Marjańskiego, 

członka Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka 

i Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy trzech członków Zarządu 

Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 147/2017 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 12 października 2017r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 147/2017  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 12 października 2017r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 147/2017 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 października 2017r 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkt: 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 197/2017 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność energetyczna w sektorze 

publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja energetyczna budynków publicznych. 

5.8. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dot. remontu 

pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wykonania dokumentacji 

technicznej na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o platformę zewnętrzną dla osób niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi – zajęcie 

stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji 

konkursowej do spraw wyboru oferty w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

5.12. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosku 

nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o przyznanie pomocy 

finansowej z funduszu zdrowotnego – zajęcie stanowiska. 

5.13. Pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie potrzeb Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zapewnienia odpowiedniej ilości 

podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ samorządu terytorialnego obowiązanych do 

przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 

pracy społecznie użytecznej. 
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5.14. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.15. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości nie przekraczającej kwoty wskazanej 

w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie kompletnej dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na warsztaty szkolne” oraz umowa  

z wykonawcą. 

 

Kto jest za rozszerzeniem porządku o punkt 5.7. – 5.9. ? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia?  

 

Pan Wojciech Marjański – wnoszę o uzupełnienie porządku o punkt: 

5.16. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od 

towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych na „Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na uzyskiwanie i uzupełnienie 

wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego”. 

 

Pan Dariusz Wochna – kto jest za rozszerzeniem porządku o punkt 5.16. ? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 5.1. Porozumienie w sprawie przyjęcia dziecka pochodzącego z terenu Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę  

i wychowanie w placówce opiekuńczo – wychowawczej na terenie Powiatu Włocławskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Porozumienie w sprawie przyjęcia dziecka 

pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce opiekuńczo – wychowawczej na terenie 

Powiatu Włocławskiego. 
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Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przedkłada 

porozumienie w sprawie przyjęcia dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej na terenie Powiatu Włocławskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zawrzeć porozumienie z Powiatem Włocławskim  

w sprawie przyjęcia dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego oraz warunków 

jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej na terenie Powiatu Włocławskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Powiatem Włocławskim w sprawie przyjęcia 

dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce opiekuńczo – wychowawczej na terenie 

Powiatu Włocławskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

10 października 2017 r. znak: PI.072.2.1.5.2017 wraz z porozumienie z Powiatem Włocławskim  

w sprawie przyjęcia dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Aleksandrowskiego oraz warunków 

jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej na terenie Powiatu Włocławskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy finansowej celem zapłaty za wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej przebudowy i częściowej modernizacji budynku 

D z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy łącznika między budynkami D i  F  

– zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2.  Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy 

finansowej celem zapłaty za wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej przebudowy  

i częściowej modernizacji budynku D z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy łącznika 

między budynkami D i  F. 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. zwraca się o rozpatrzenie 

możliwości udzielenia pomocy finansowej celem zapłaty za wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej przebudowy i częściowej modernizacji budynku D z wykonaniem kompletnej 

dokumentacji budowy łącznika między budynkami D i  F. Koszt całej dokumentacji to 

527.288,70zł. Pan Prezes informuje, że dokumentacja ta jest niezbędna celem pozyskania środków 

na budowę związaną ze zwiększeniem łóżek na Oddziale Psychiatrycznym o 30 i Oddziale Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego o 30, a także pozyskania pomieszczeń dla świadczenia usług 
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medycznych ambulatoryjnej opiece specjalistycznej. Pan Prezes dodaje ponadto, że rozbudowa 

szpitala w przedmiotowym zakresie zapewni w przyszłości stabilizację finansową dla szpitala.  

W przypadku braku możliwości zrealizowania tej inwestycji Oddział Psychiatryczny i Oddział 

Zakład Opiekuńczo – Leczniczy będą musiały zostać zamknięte z uwagi na brak środków 

finansowych dla ich prowadzenia. Pan Prezes informuje, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami  

z panią Dyrektor Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy, jeżeli to 

przedsięwzięcie zostanie zrealizowane to szpital otrzyma zapewnienie finansowania 

rozbudowanych oddziałów. 

W ostatnim czasie spółka wykonała audyt efektywności energetycznej przedsiębiorstwa  

w rozumieniu art. 104-106 ustawy o swobodzie działalności, który należało wykonać do końca 

września 2017 r., zgodnie z ustawą o efektywności energetycznej. Po dokonaniu tej czynności 

szpital złożył stosowne zawiadomienie do Prezesa Urzędu Regulacji Energetycznej. Za wykonaną 

usługę zgodnie z ofertą wyłonioną w drodze zapytania ofertowego wykonawcy zapłacić trzeba 

należność w wysokości 147.600 zł do dnia 20 października 2017 r. Ustawodawca ustanowił prawny 

obowiązek wobec przedsiębiorców, łączący się z nieprzewidzianymi i wysokimi kosztami, co  

w efekcie skutkowało tym, iż środki przeznaczone na dokumentację musiały być wydatkowane na 

audyt. Mając na względzie bardzo trudną sytuację spółki, pan Prezes zwraca się  o udzielenie 

pomocy finansowej szpitalowi. 

Rozmawialiśmy wcześniej z panią Skarbnik i z panem Wicestarostą na ten temat.  

Przy dokonywaniu zmian w budżecie powiatu na 2017 rok, jeśli starczy środków finansowych, to 

proponowałbym wystąpić do Rady Powiatu o wsparcie finansowe szpitala. Ja bym przychylił się do 

wniosku pana Prezesa i przekazał odpowiednie środki na kapitał zakładowy.  Szpital jest własnością 

powiatu. Na dzisiaj, po wizytach pana Prezesa w NFZ, zadłużenie wynosi ok. 500tys.zł, a 

pierwotnie wynosiło prawie 900tys.zł. Po negocjacjach udało się zwiększyć kontrakt. Gdybyśmy 

środki przenieśli na kapitał zakładowy to my mamy gwarancje, że w razie gdy spółka osiągnie 

negatywny wynik finansowy, żeby było z czego pokryć.  Jeśli rok zamknie się wynikiem 

pozytywnym to pieniądze te zostaną na kapitale zakładowym.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zając stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy finansowej w wysokości 200.000 zł celem zapłaty za 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej przebudowy i częściowej modernizacji 

budynku D z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy łącznika między budynkami D i  F  

i postanowił rozważyć możliwość zwiększenia kapitału zakładowego spółki, po rozpoznaniu 

sytuacji finansowej powiatu, przy dokonywaniu zmian w budżecie powiatu na 2017 rok. Kto jest 

za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy finansowej  

w wysokości 200.000 zł celem zapłaty za wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

przebudowy i częściowej modernizacji budynku D z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy 

łącznika między budynkami D i  F i postanowił rozważyć możliwość zwiększenia kapitału 

zakładowego spółki, po rozpoznaniu sytuacji finansowej powiatu, przy dokonywaniu zmian   

w budżecie powiatu na 2017 rok. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Dorota Sobierajska – zwracam uwagę na sytuację finansową powiatu. Jeżeli nie wpłynął  

w tym roku dofinansowania do realizowanych zadań to może pojawić się problem z finansowaniem 

naszych zadań. 

 

 

Wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

z dnia 11 października 2017 r. l.dz. P.Sz.8073/17 o rozpatrzenie możliwości udzielenia pomocy 

finansowej celem zapłaty za wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej przebudowy  

i częściowej modernizacji budynku D z wykonaniem kompletnej dokumentacji budowy łącznika 

między budynkami D i  F, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wnioski komisji Rady Powiatu dot. propozycji zadań do projektu budżetu na 2018 

rok. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3.  Wnioski komisji Rady Powiatu dot. 

propozycji zadań do projektu budżetu na 2018 rok. 

Komisja Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 3 października 2017 roku wystąpiła do Zarządu 

Powiatu z następującymi wnioskami do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok. 

Komisja wnosi o ufundowanie rocznego stypendium bądź znacznej nagrody finansowej w celu 

umożliwienia studiów w Mediolanie, panu Aleksandrowi Kamedulskiemu – śpiewakowi 

operowemu z Nieszawy. 

Jeśli chodzi o procedury prawne to na dzisiaj takich możliwości nie mamy. Dlatego na dzień 

dzisiejszy proponuję nie przyjmować tego wniosku do budżetu. Jeżeli Komisja ma wolę, żeby takie 

stypendia fundować to może podjąć działania i opracować program stypendialny dot. wszystkich 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych z terenu powiatu aleksandrowskiego. Powinny być określone 

kryteria jakie należy spełnić, żeby takie stypendium otrzymać. Musiałaby być wywołana uchwała 

Rady Powiatu w tym zakresie. Jeżeli Komisja chce się nad tym pochylić to proszę bardzo, a Zarząd 

Powiatu rozważy wówczas czy będzie powiat na to stać.  

Czy ktoś chce zabrać głos? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – uważam, że większa celowość byłaby zadbania o naszych uczniów, 

uczących się w szkołach powiatowych. Byłaby to też siła przyciągania uczniów do naszych szkół.   

Poza tym, należałoby ustalić kryteria przyznawania stypendiów. W większości przypadków bierze 

się pod uwagę również dochód w rodzinie np. przy stypendiach jakie przyznaje Marszałek 

Województwa.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o ufundowanie rocznego stypendium bądź nagrody 

finansowej w celu umożliwienia studiów w Mediolanie – śpiewakowi operowemu z Nieszawy  

i wnoszę, żeby pozostawić bez rozpoznania z powodu błędnie sformułowanego wniosku. Przepisy 

prawa uniemożliwiają indywidualne udzielanie stypendium. Aby zrealizować wniosek należy 
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podjąć działania legislacyjne tj. opracować program stypendialny określający, grupę do której jest 

skierowany i kryteria przyznawania pomocy. Uchwała Rady Powiatu przyjmująca program pozwoli 

na określenie wysokości środków finansowych przewidzianych na ten cel w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o ufundowanie rocznego stypendium bądź 

nagrody finansowej w celu umożliwienia studiów w Mediolanie – śpiewakowi operowemu  

z Nieszawy i postanowił pozostawić bez rozpoznania z powodu błędnie sformułowanego wniosku. 

Przepisy prawa uniemożliwiają indywidualnego udzielania stypendium. Aby zrealizować wniosek 

należy podjąć działania legislacyjne tj. opracować program stypendialny określający grupę do 

której jest skierowany i kryteria przyznawania pomocy. Uchwała Rady Powiatu przyjmująca 

program pozwoli na określenie wysokości środków finansowych przewidzianych na ten cel  

w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej wnosi o zabezpieczenie środków 

finansowych na godną realizację umowy partnerskiej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a 

Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie (w przypadku nawiązania umowy partnerskiej). 

Uważam, że najpierw należy wywołać uchwałę dotyczącą współpracy z Powiatem 

Krzemienieckim, określić zasady współpracy i dopiero wówczas, w trakcie roku budżetowego, 

wyasygnować środki na ten cel, w ramach środków na promocję powiatu. Taka jest moja 

propozycja.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – można by zawrzeć współpracę w zakresie współpracy medycznej, 

bo na terenie Powiatu Krzemienieckiego jest dobre liceum medyczne.  

 

Pan Dariusz Wochna - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na realizację 

umowy partnerskiej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na 

Ukrainie i wnoszę, żeby wnieść do Rady Powiatu projekt uchwały intencyjnej o podjęciu 

współpracy z Powiatem Krzemienieckim na terenie Ukrainy.  Jeżeli Rada Powiatu, podejmie 

przedmiotową uchwałę to wówczas Zarząd Powiatu ustali zasady współpracy i wystąpi  

o przesunięcie środków finansowych w budżecie powiatu, w ramach środków przeznaczonych na 

promocję powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na 

realizację umowy partnerskiej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim 

na Ukrainie i postanowił wnieść do Rady Powiatu projekt uchwały intencyjnej o podjęciu 

współpracy z Powiatem Krzemienieckim na terenie Ukrainy.  Jeżeli Rada Powiatu, podejmie 
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przedmiotową uchwałę to wówczas Zarząd Powiatu ustali zasady współpracy i wystąpi  

o przesunięcie środków finansowych w budżecie powiatu, w ramach środków przeznaczonych  

na promocję powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej wnosi o podjęcie zadania inwestycyjnego  

w zakresie naprawy drogi powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża, na odcinku Łowiczek – 

Niszczewy. 

Rozważaliśmy z panem Wicestarostą realizację tego zadania. Jest to droga, która była już 

modernizowana. Teraz byłaby kontynuacja tych prac na kwotę ok. 6,9 mln zł. Dokumentacja jest 

chyba jeszcze aktualna. Aczkolwiek, po spotkaniu z wójtami, burmistrzami, ta droga nie była  

w naszych planach uwzględniana.  

 

Pan Wojciech Marjański – dokumentacja nie jest już aktualna. Na dzisiaj proponuję tej drogi nie 

uwzględniać w projekcie budżetu na 2018r. Gdyby jednak w trakcie roku budżetowego pojawiły się 

informacje dot. zasad dofinansowania zadań drogowych w ramach PROW to możemy rozważyć 

ubieganie się o dofinansowanie realizacji modernizacji tej właśnie drogi, ponieważ chodzi tu o ok.  

7 km odcinek przy cmentarzu i przy Kościele. Wydaje mi się, że ta droga bardziej by się wpisywała 

w kryteria PROW niż nawet Turzno – Seroczki. Dokumentację trzeba będzie uaktualnić. 

   

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków na zadanie inwestycyjne  

w zakresie naprawy drogi powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża, na odcinku Łowiczek – 

Niszczewy i wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość ubiegania się o środki na 

realizację przedmiotowej inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków na zadanie 

inwestycyjne w zakresie naprawy drogi powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża, na odcinku 

Łowiczek – Niszczewy i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu 

na 2018 rok w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość ubiegania się  

o środki na realizację przedmiotowej inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna –  Komisja Polityki Społecznej wnosi o dokończenie remontu drogi 

powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny, na długości około 900 metrów, do granicy Gminy 

Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego z Powiatem Radziejowskim i Gminą Osięciny. 
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Ta droga  może uzyskać dofinansowanie ze środków Gminy Bądkowo. Dlatego proponuję ten 

wniosek uwzględnić, przy założeniu, że nasze środki, które będą w budżecie na 2018 rok, pozwolą 

na realizację tego zadania.  W roku ubiegłym zrobiliśmy pierwszy odcinek tej drogi na długości  

900 m. Czyli w 2018 roku byłaby kontynuacja tego zadania.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na dokończenie remontu drogi powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny,  

na długości około 900 metrów, do granicy Gminy Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego  

z Powiatem Radziejowskim i Gminą Osięciny, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem 

dofinansowania tego zadania przez Gminę Bądkowo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

dokończenie remontu drogi powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny, na długości około  

900 metrów, do granicy Gminy Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego z Powiatem Radziejowskim  

i Gminą Osięciny, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez 

Gminę Bądkowo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej wnosi o modernizację odcinka drogi 

powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę 

poboczy na odcinku 1000 – 1100 metrów tej drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku 

Jaranowa. 

Wójt Gminy Bądkowo deklaruje współfinansowanie zarówno drogi Wysocin – Osięciny, jak  

i Koneck – Jaranowo, jednakże, jeśli środki powiatu nie pozwolą na realizację obu zadań to dla 

pana Wójta priorytetem jest droga Wysocin – Osięciny.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o modernizację odcinka drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo 

poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę poboczy na odcinku 1000 – 1100 metrów tej 

drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku Jaranowa i wnoszę, żeby nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd 

Powiatu, rozważy możliwość realizacji tego zadania w trakcie roku budżetowego, w miarę 

możliwości finansowych powiatu, przy dofinansowaniu tego zadania przez Gminę Bądkowo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o modernizację odcinka drogi powiatowej  

nr 2619C Koneck – Jaranowo poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę poboczy na 

odcinku 1000 – 1100 metrów tej drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku Jaranowa  

i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok  

w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość realizacji tego zadania w trakcie 
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roku budżetowego, w miarę możliwości finansowych powiatu, przy dofinansowaniu tego zadania 

przez Gminę Bądkowo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej wnosi o zabezpieczenie środków 

finansowych na dofinansowanie uroczystości związanych z obchodami upamiętniającymi 100 

rocznicę odzyskania niepodległości przez Polskę. 

Proponuję literalnie nie umieszczać tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu. Zastanowimy się 

nad włączeniem się w te obchody np. z Miastem Aleksandrowem Kujawskim. Poza tym, 

proponujemy wspólnie z panem Wicestarostą wszcząć procedurę nadania sztandaru powiatowi. 

Mówiłem już o tym od dawna. Myślę, że na sesji listopadowej wywołamy odpowiedni projekt 

uchwały w tym zakresie. Chcielibyśmy połączyć 20-lecie samorządu powiatowego, które będzie 

miało miejsce w roku przyszłym z nadaniem sztandaru powiatowi. Mamy już uchwałę w sprawie 

nadania odznaki zasłużony dla powiatu, moglibyśmy włączyć w te uroczystości również nadanie tej 

odznaki, a także obchody  100 rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę. Zastanowimy się 

nad tym, jak te uroczystości zorganizować. Środki na ten cel będą zabezpieczone na zadania 

promocyjne powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na dofinansowanie uroczystości 

związanych z obchodami upamiętniającymi 100 rocznicę odzyskania niepodległości przez Polskę  

i wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok.  

Proponuję rozpocząć procedurę nadania sztandaru Powiatu Aleksandrowskiego. W 2018 roku, 

planujemy zorganizować w ramach obchodów upamiętniających 100 rocznicę odzyskania 

niepodległości przez Polskę połączoną uroczystość związaną z nadaniem  sztandaru Powiatu 

Aleksandrowskiego i obchodami 20-lecia powiatu, wręczeniem Odznaki Honorowej Powiatu 

Aleksandrowskiego zasłużonym dla powiatu. Na ten cel Zarząd Powiatu postanowił zabezpieczyć 

środki finansowe w projekcie budżetu powiatu na 2018 r. w ramach środków przeznaczonych  

na promocję powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na 

dofinansowanie uroczystości związanych z obchodami upamiętniającymi 100 rocznicę odzyskania 

niepodległości przez Polskę i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu 

powiatu na 2018 rok.  

Zarząd Powiatu, postanowił rozpocząć procedurę nadania sztandaru Powiatu Aleksandrowskiego. 

W 2018 roku, Zarząd Powiatu planuje zorganizować w ramach obchodów upamiętniających 100 

rocznicę odzyskania niepodległości przez Polskę połączoną uroczystość związaną z nadaniem  

sztandaru Powiatu Aleksandrowskiego i obchodami 20-lecia powiatu, wręczeniem Odznaki 

Honorowej Powiatu Aleksandrowskiego zasłużonym dla powiatu. Na ten cel Zarząd Powiatu 

postanowił zabezpieczyć środki finansowe w projekcie budżetu powiatu na 2018 r. w ramach 

środków przeznaczonych na promocję powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej wnosi o zabezpieczenie kwoty 1000 – 1500 zł 

na dopłatę do druku okolicznościowej publikacji Słownika biograficznego bądkowian. 

Proponuję nie planować tego jako przedsięwzięcie i nie wpisywać tego zadania do projektu 

budżetu. Mieści się to w ramach realizacji zadań dot. promocji powiatu. Jeśli stosowny wniosek 

zostanie złożony to Zarząd Powiatu go rozpatrzy i rozważy jaką kwotą wesprze to przedsięwzięcie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie kwoty 1000 – 1500 zł na dopłatę do druku okolicznościowej 

publikacji Słownika biograficznego bądkowian i wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia  

w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok, ponieważ zadanie to może być dofinansowane  

ze środków zabezpieczonych w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok przeznaczonych  

na promocję powiatu, po złożeniu stosownego wniosku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie kwoty 1000 –  

1500 zł na dopłatę do druku okolicznościowej publikacji Słownika biograficznego bądkowian  

i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok, ponieważ 

zadanie to może być dofinansowane ze środków zabezpieczonych w projekcie budżetu powiatu  

na 2018 rok przeznaczonych na promocję powiatu, po złożeniu stosownego wniosku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu  

10 października 2017 roku wystąpiła do Zarządu Powiatu z następującymi wnioskami do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok. 

Komisja wnosi o przyjęcie do budżetu zadania inwestycyjnego w zakresie naprawy drogi 

powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża, na odcinku Łowiczek – Niszczewy. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o przyjęcie do realizacji  zadania inwestycyjnego w zakresie naprawy drogi 

powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża, na odcinku Łowiczek – Niszczewy i wnoszę, żeby 

nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok w zadaniach 

inwestycyjnych i rozważyć możliwość ubiegania się o środki na realizację przedmiotowej 

inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przyjęcie do realizacji  zadania 

inwestycyjnego w zakresie naprawy drogi powiatowej Nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża,  

na odcinku Łowiczek – Niszczewy i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość 
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ubiegania się o środki na realizację przedmiotowej inwestycji w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o dokończenie remontu 

drogi powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny, na długości około 900 metrów, do granicy Gminy 

Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego z Powiatem Radziejowskim i Gminą Osięciny. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na dokończenie remontu drogi powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny,  

na długości około 900 metrów, do granicy Gminy Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego  

z Powiatem Radziejowskim i Gminą Osięciny, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem 

dofinansowania tego zadania przez Gminę Bądkowo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

dokończenie remontu drogi powiatowej nr 2629C Wysocin – Osięciny, na długości około  

900 metrów, do granicy Gminy Bądkowo i Powiatu Aleksandrowskiego z Powiatem Radziejowskim  

i Gminą Osięciny, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez 

Gminę Bądkowo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o modernizację odcinka 

drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę 

poboczy na odcinku 1000 – 1100 metrów tej drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku 

Jaranowa. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o modernizację odcinka drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo 

poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę poboczy na odcinku 1000 – 1100 metrów tej 

drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku Jaranowa i wnoszę, żeby nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok w zadaniach inwestycyjnych. 

Priorytetem Wójta Gminy Bądkowo jest droga Wysocin – Osięciny i rozważyć możliwość realizacji 

tego zadania w trakcie roku budżetowego, w miarę możliwości finansowych powiatu, przy 

dofinansowaniu tego zadania przez Gminę Bądkowo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o modernizację odcinka drogi powiatowej  

nr 2619C Koneck – Jaranowo poprzez położenie dywanika asfaltowego i naprawę poboczy na 

odcinku 1000 – 1100 metrów tej drogi od miejscowości Żabieniec w kierunku Jaranowa  
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i postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok  

w zadaniach inwestycyjnych. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość realizacji tego zadania w trakcie 

roku budżetowego, w miarę możliwości finansowych powiatu, przy dofinansowaniu tego zadania 

przez Gminę Bądkowo. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o zagospodarowanie 

terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, zgodnie z koncepcją zagospodarowania 

terenu, która znajduje się w Starostwie wraz z remontem dachu i obróbek blacharskich budynku 

szkoły. 

Wcześniej mówiliśmy to państwu radnym, że planujemy przeznaczyć pewne środki na 

zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. Chcemy zacząć od 

ogrodzenia, opracować dokumentację, dokonać uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. Naprawy 

wymaga dach i częściowo blacharka. Wstępną kalkulację kosztów przedstawił Dyrektor LO. 

 

Pan Wojciech Marjański – wynika z niej 120 tys. zł na remont ogrodzenia i 100 tys. zł na dach,  

z tego 40 tys. zł na dokumentację.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok środki na zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym 

w Ciechocinku wraz z remontem dachu i blacharki budynku szkoły, ogrodzeniem i opracowaniem 

dokumentacji na boisko szkolne, zgodnie z wnioskiem Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku wraz z remontem dachu  

i blacharki budynku szkoły, ogrodzeniem i opracowaniem dokumentacji na boisko szkolne, zgodnie 

z wnioskiem Komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o wykonanie nawierzchni 

ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim – końcówka około 400 metrów. 

Ulica ta planowana była do remontu w roku 2017, ale Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego, 

pomimo, że wcześniej deklarował dofinansowanie realizacji tego zadania w wysokości 31%,   

w trakcie roku zmienił swoje stanowisko, ponieważ Rada Miasta nie wyraziła zgody. W związku  

z czym, ta inwestycja nie została wykonana. Po spotkaniu jakie odbyłem z wójtami i burmistrzami, 

Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego deklarował dofinansowanie w 2018 roku ulicy Wojska 

Polskiego, ulicy Długiej i ulicy Narutowicza. Pisemnego potwierdzenia nie mamy. Wczoraj 
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otrzymaliśmy kolejną ustną informację, że Burmistrz będzie deklarował dofinansowanie ulicy 

Długiej i ulicy Narutowicza. Proponuję poczekać na pisemną odpowiedź Burmistrza.  

My proponowaliśmy trzy ulice Wojska Polskiego, Narutowicza i Długą. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na wykonanie nawierzchni ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim – 

końcówka około 400 metrów, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego 

zadania przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

wykonanie nawierzchni ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim – końcówka około 400 

metrów, zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę 

Miejską Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o grysowanie 

nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na grysowanie nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim,  zgodnie  

z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską 

Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

grysowanie nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim,  zgodnie z wnioskiem 

Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską Aleksandrów 

Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o przeznaczenie  

10.000 zł na szczepienia kasztanowców rosnących na terenie Powiatu Aleksandrowskiego,  

w ramach dofinansowania z Wojewódzkiego lub Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Temat ten był już wcześniej rozpatrywany przez Zarząd Powiatu. Nie jest to zadanie powiatu. 

Zajmują się tym gminy np. Miasto Ciechocinek szczepi kasztanowce. Nie widzę uzasadnienia, żeby 

przeznaczać środki finansowe z budżetu powiatu na ten cel. Takie jest moje zdanie. Mamy inne 

ważne potrzeby związane z realizacją zadań powiatu. Nie kwestionuję potrzeby szczepienia 

kasztanowców, one są pewnie potrzebne, trzeba je wykonywać każdego roku. Jest to jednak zadanie 

gmin.  
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł na szczepienia kasztanowców rosnących na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego, w ramach dofinansowania z Wojewódzkiego lub Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł na szczepienia 

kasztanowców rosnących na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, w ramach dofinansowania  

z Wojewódzkiego lub Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i  postanowił nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o przeznaczenie  

10.000 zł na dokończenie prac przy stawie Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim.  

W roku ubiegłym przeprowadzaliśmy rewitalizację. Wydatkowaliśmy na ten cel ok. 150 tys. zł.    

W koncepcji zagospodarowania terenu wokół stawu są pewne elementy, które można by wykonać. 

Uważam, że na razie nie planujmy tego zadania w budżecie na 2018 rok. Jeżeli w trakcie roku 

wygospodarujemy jakieś wolne środki to wówczas zastanowimy się nad tym. Chcielibyśmy zrobić 

tam przyłącze energetyczne, wykonać oświetlenie, fontannę, postawić kilka ławeczek. Proponuję 

tego zadania nie ujmować w projekcie budżetu, ale go nie wykluczać. Rozważymy możliwość jego 

realizacji w trakcie roku budżetowego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł na dokończenie prac przy stawie Zespołu Szkół  

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok i rozważyć kontynuację prac w zakresie zagospodarowania terenu 

parku przy ZS Nr 1 CKP w trakcie roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł  

na dokończenie prac przy stawie Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim   

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd 

Powiatu, rozważy kontynuację prac w zakresie zagospodarowania terenu parku przy ZS Nr 1 CKP 

w trakcie roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 



17 
 

 

PROTOKÓŁ NR 148/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wnosi o przełożenie ogrodzenia 

przy Zespole Szkół Nr 1 od strony ulicy Wyspiańskiego wzdłuż pól uprawnych a po 

zdemontowanym ogrodzeniu wykonać nowe. 

Chcemy najpierw opracować dokumentację, kosztorys i dokonać uzgodnień z Konserwatorem 

Zabytków. Po opracowaniu dokumentacji i oszacowaniu kosztów zobaczymy jakie są nasze 

możliwości i zdecydujemy czy będziemy w stanie to ogrodzenie wykonać w 2018 roku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji dot. ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

i  wnoszę o zabezpieczenie  w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środków na dokumentację. 

Proponuję rozważyć realizację przedmiotowego zadania w trakcie roku budżetowego,  

w ramach możliwości finansowych powiatu, po opracowaniu dokumentacji i kosztorysu oraz 

dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji dot. ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i  postanowił zabezpieczyć  w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok 

środki na dokumentację. Zarząd Powiatu, rozważy realizację przedmiotowego zadania w trakcie 

roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych powiatu, po opracowaniu dokumentacji  

i kosztorysu oraz dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo-Budżetowej na posiedzeniu w dniu  

11 października 2017 roku wystąpiła do Zarządu Powiatu z następującymi wnioskami do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok. 

Komisja wnosi o zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, 

zgodnie z koncepcją zagospodarowania terenu, która znajduje się w Starostwie Powiatowym wraz  

z remontem dachu i obróbek blacharskich budynku szkoły. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku wraz  

z remontem dachu i blacharki budynku szkoły, ogrodzeniem i opracowaniem dokumentacji na 

boisko szkolne, zgodnie z wnioskiem Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

zagospodarowanie terenu przy Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku wraz z remontem dachu  

i blacharki budynku szkoły, ogrodzeniem i opracowaniem dokumentacji na boisko szkolne, zgodnie 

z wnioskiem Komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o wykonanie podwójnego 

zamknięcia na drodze powiatowej Nieszawa – Kawka na odcinku – wieś Wólne. 

Proponuję nie uwzględniać tego wniosku w projekcie budżetu w związku z tym, że aktualnie 

prowadzone są roboty na części tej drogi.  

 

Pan Wojciech Marjański - robione tam było poszerzenie, nowy ciek wodny, nawieziona jest 

podbudowa. Nie widzę potrzeby kładzenia tam podwójnego zamknięcia.  Prace remontowe 

wykonane zostały w ramach środków Zarządu Dróg Powiatowych. Wcześniej źle był wykonany 

ciek wodny, który podmywał. Został rozebrany, wykonany nowy, poszerzony do pasa drogowego, 

na końcu został wybudowany rynsztok z rynien. Została nawieziona podbudowa i czekamy na 

położenie masy. Jest odtworzony przejazd i odtworzony jest rów.  

  

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o wykonanie podwójnego zamknięcia na drodze 

powiatowej Nieszawa – Kawka na odcinku – wieś Wólne i  wnoszę, żeby nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o wykonanie podwójnego zamknięcia na drodze 

powiatowej Nieszawa – Kawka na odcinku – wieś Wólne i  postanowił nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o remont drogi powiatowej 

Nieszawa – Ujma Duża, tzw. drugi etap na odcinku Niszczewy – Łówkowice. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o remont drogi powiatowej Nieszawa – Ujma Duża, tzw. drugi etap na 

odcinku Niszczewy – Łówkowice i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok. Proponuję, rozważyć możliwość ubiegania się o środki na realizację 

przedmiotowej inwestycji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o remont drogi powiatowej Nieszawa – Ujma 

Duża, tzw. drugi etap na odcinku Niszczewy – Łówkowice i  postanowił nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Powiatu, rozważy możliwość 

ubiegania się o środki na realizację przedmiotowej inwestycji w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o remont drogi powiatowej 

Waganiec – Dąbrówka na odcinku Waganiec – Sierzchowo. 

Dla mnie ta droga nie jest zasadna do remontu ale Gmina Waganiec chce tę drogę współfinansować. 

Takie były ustalenia z Wójtem. Uważam, że lepiej jeśli Gmina Waganiec współfinansowałaby drogę 

Ciechocinek – Siutkowo od strony Lubania. Niemniej jednak Wójt Gminy Waganiec deklaruje 

współfinansowanie drogi Waganiec – Dąbrówka w wysokości 31%. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na remont drogi powiatowej Waganiec – Dąbrówka na odcinku Waganiec – Sierzchowo, 

zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem współfinansowania zadania przez Gminę Waganiec. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

remont drogi powiatowej Waganiec – Dąbrówka na odcinku Waganiec – Sierzchowo, zgodnie  

z wnioskiem Komisji, pod warunkiem współfinansowania zadania przez Gminę Waganiec. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o remont drogi powiatowej 

Siutkowo – Ciechocinek na terenie gminy Waganiec. 

Uważam, że zasadne byłoby tę drogę przyjąć do budżetu, ale skoro Gmina Waganiec nie chce tego 

zadania współfinansować to proponuję nie przyjmować go do projektu budżetu na 2018 rok. 

Uzgodniliśmy, że Gmina Waganiec wykona w 2018 roku na własny koszt dokumentację na remont 

wskazanego odcinka tej drogi i w 2019 roku powiat wystąpi o dofinansowanie realizacji inwestycji 

do Ministerstwa Infrastruktury. Tak uzgodniliśmy z Wójtem Gminy Waganiec. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o remont drogi powiatowej Siutkowo – Ciechocinek na terenie gminy 

Waganiec i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok. W związku z uzgodnieniami z Wójtem Gminy Waganiec, w 2018 roku Gmina Waganiec 

wykona dokumentację na przedmiotowe zadanie i w 2019 roku powiat wystąpi o dofinansowanie 

realizacji inwestycji do Ministerstwa Infrastruktury. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o remont drogi powiatowej Siutkowo – 

Ciechocinek na terenie gminy Waganiec i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia  

w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. W związku z uzgodnieniami z Wójtem Gminy Waganiec,  

w 2018 roku Gmina Waganiec wykona dokumentację na przedmiotowe zadanie i w 2019 roku 

powiat wystąpi o dofinansowanie realizacji inwestycji do Ministerstwa Infrastruktury. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o zaprojektowanie końcowego 

etapu drogi Przybranowo – Żyrosławice (do granicy z Powiatem Inowrocławskim) wraz  

z chodnikiem w Opoczkach. 

Proponuję nie uwzględniać tego zadania w projekcie budżetu na rok przyszły. Jeżeli Gmina 

Aleksandrów Kujawski wykona w 2018 roku na własny koszt dokumentację na wskazany odcinek 

tej drogi to wówczas  rozważymy wprowadzenie tego zadania do projektu budżetu na 2019 rok. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zaprojektowanie końcowego etapu drogi Przybranowo – Żyrosławice  

(do granicy z Powiatem Inowrocławskim) wraz z chodnikiem w Opoczkach i  wnoszę, żeby nie 

ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok i rozważyć wprowadzenie 

tego zadania do projektu budżetu na 2019 rok, pod warunkiem wykonania dokumentacji przez 

Gminę Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zaprojektowanie końcowego etapu drogi 

Przybranowo – Żyrosławice (do granicy z Powiatem Inowrocławskim) wraz z chodnikiem  

w Opoczkach i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok. Zarząd Powiatu, rozważy wprowadzenie tego zadania do projektu budżetu na 2019 rok, pod 

warunkiem wykonania dokumentacji przez Gminę Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o remonty (etapami) drogi Ośno – 

Zazdromin. Remont tej drogi jest również potrzebny, ale propozycja jej remontu i deklaracja 

dofinansowania nie wyszła od strony wójtów. Zarówno Wójt Aleksandrowa Kujawskiego, jak  

i Wójt Konecka wskazywali inne drogi. W związku z tym, proponuję nie ujmować tego zadania  

w projekcie budżetu na 2018 rok i bieżąco tę drogę utrzymywać przez Zarząd Dróg Powiatowych.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o  remonty (etapami) drogi Ośno – Zazdromin i  wnoszę, żeby nie ujmować 

tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg w ramach wydatków na bieżące 

utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o  remonty (etapami) drogi Ośno – Zazdromin  

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg w ramach 

wydatków na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o remont (etapami) drogi 

Konradowo – Siniarzewo. Ta droga przebiega przez trzy gminy: Gminę Aleksandrów Kujawski, 

Gminę Koneck i Gminę Zakrzewo. Na spotkaniu z wójtami, żaden nie proponował, żeby tę drogę 

modernizować. W związku z tym, proponuję nie ujmować tego zadania w projekcie budżetu na 

2018 rok i utrzymywać tę drogę w ramach wydatków bieżących Zarządu Dróg Powiatowych.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o  remont (etapami) drogi Konradowo – Siniarzewo i  wnoszę, żeby nie 

ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg w ramach 

wydatków na bieżące utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o  remont (etapami) drogi Konradowo – 

Siniarzewo i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok. Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg  

w ramach wydatków na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o wykonanie wiaty przystankowej 

wraz z ławką spoczynkową w miejscowości Otłoczyn w trakcie drogi powiatowej Otłoczyn – 

Ciechocinek.  Proponuję ten wniosek zrealizować częściowo w ramach wydatków na bieżące 

utrzymanie dróg. Wykonanie wiaty nie jest zadaniem powiatu, jest to zadanie gminy. My możemy 

wykonać peron przystankowy. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o wykonanie wiaty przystankowej wraz z ławką spoczynkową  

w miejscowości Otłoczyn w trakcie drogi powiatowej Otłoczyn – Ciechocinek i  wnoszę, żeby nie 

ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim wykona peron przystankowy w ramach wydatków na 

bieżące utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o wykonanie wiaty przystankowej wraz z ławką 

spoczynkową w miejscowości Otłoczyn w trakcie drogi powiatowej Otłoczyn – Ciechocinek  

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim wykona peron przystankowy w ramach wydatków 

na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Finansowo – Budżetowa wnosi o zabezpieczenie środków na 

przywrócenie połączenia kolejowego na trasie Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek. W roku 

ubiegłym zgłosił się do mnie Prezes Stowarzyszenia Kolejowych Przewozów Lokalnych  

z propozycją uruchomienia połączenia kolejowego Aleksandrów Kujawski – Ciechocinek, z ich 

taborem. Chciałbym, żeby w to przedsięwzięcie włączyły się gminy: Miasto Aleksandrów 

Kujawski, Gmina Aleksandrów Kujawski i Miasto Ciechocinek. Rozmawiałem z Marszałkiem 

Województwa w tej sprawie, nie jest tym zainteresowany. Zgłosił się do nas Prezes Portu 

Lotniczego w Bydgoszczy, który też był zainteresowany uruchomieniem tego połączenia, ale na 

zasadzie spółki. SKPL proponuje, żeby udział finansowy powiatu w tym przedsięwzięciu był  

ok. 600 tys. zł. Gdybyśmy tą kwotę podzielili na poszczególne samorządy to uruchomienie tego 

połączenia byłoby realne. Proponuje się 10 kursów w obie strony dziennie. Jest to zasadne, 

połączenie to byłoby z korzyścią dla mieszkańców powiatu. Przy czym należałoby zwiększyć liczbę 

przystanków. Dzisiaj wysyłam pisma do Wójta Aleksandrowa Kujawskiego, Burmistrza 

Aleksandrowa Kujawskiego i Burmistrza Ciechocinka z zaproszeniem do odbycia spotkania  

w przedmiotowej sprawie. Prezes SKPL zdeklarował się, że gdybyśmy w to weszli to przewozy 

ruszyłyby od stycznia z tymi przystankami, które były do tej pory i w trakcie roku SKPL własnymi 

siłami utworzyłoby dodatkowe przystanki.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków na przywrócenie połączenia kolejowego na trasie 

Aleksandrów – Ciechocinek i wnoszę, żeby uznać ten wniosek za zasadny. Wniosek jest zbieżny  

z już podjętymi działaniami organizacyjnymi przez Starostę Aleksandrowskiego. Zarząd Powiatu, 

podejmie decyzje w przedmiotowej sprawie po otrzymaniu informacji od Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego, Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Burmistrza Ciechocinka  w sprawie 

współfinansowania tego przedsięwzięcia.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków na przywrócenie 

połączenia kolejowego na trasie Aleksandrów – Ciechocinek i uznał go za zasadny. Wniosek jest 

zbieżny z już podjętymi działaniami organizacyjnymi przez Starostę Aleksandrowskiego. Zarząd 

Powiatu, podejmie decyzje w przedmiotowej sprawie po otrzymaniu informacji od Burmistrza 

Aleksandrowa Kujawskiego, Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Burmistrza Ciechocinka   

w sprawie współfinansowania tego przedsięwzięcia.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna –  Komisji Rewizyjnej na posiedzeniu w dniu 26 września 2017 roku 

wystąpiła do Zarządu Powiatu z następującymi wnioskami do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2018 rok. 

Komisja wnosi do Zarządu Powiatu o ujęcie w projekcie budżetu powiatu na rok 2018 remontu 

ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. O tym już mówiliśmy. Na 2018 

rok zabezpieczymy środki na dokumentację. Muszą być dokonane uzgodnienia z Konserwatorem 
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Zabytków. Zobaczymy na jaką kwotę będzie kosztorys, wówczas podejmiemy decyzję co do 

realizacji tego przedsięwzięcia. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o remont ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

i  wnoszę, żeby zabezpieczyć  w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na dokumentację. 

Proponuję rozważyć realizację przedmiotowego zadania w trakcie roku budżetowego,  

w ramach możliwości finansowych powiatu, po opracowaniu dokumentacji i kosztorysu oraz 

dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o remont ogrodzenia Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i  postanowił zabezpieczyć  w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok 

środki na dokumentację. Zarząd Powiatu, rozważy realizację przedmiotowego zadania w trakcie 

roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych powiatu, po opracowaniu dokumentacji  

i kosztorysu oraz dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rewizyjnej wnosi do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków 

umożliwiających właściwą współpracę Powiatu Aleksandrowskiego z Powiatem Krzemienieckim – 

Ukraina (w przypadku nawiązania umowy partnerskiej). O współpracy z Powiatem 

Krzemienieckim też już rozmawialiśmy. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na realizację umowy partnerskiej 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim na Ukrainie i proponuję  

wnieść do Rady Powiatu projekt uchwały intencyjnej o podjęciu współpracy z Powiatem 

Krzemienieckim na terenie Ukrainy.  Jeżeli Rada Powiatu, podejmie przedmiotową uchwałę to 

wówczas Zarząd Powiatu ustali zasady współpracy i wystąpi o przesunięcie środków finansowych  

w budżecie powiatu, w ramach środków przeznaczonych na promocję powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie środków finansowych na 

realizację umowy partnerskiej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Powiatem Krzemienieckim 

na Ukrainie i postanowił wnieść do Rady Powiatu projekt uchwały intencyjnej o podjęciu 

współpracy z Powiatem Krzemienieckim na terenie Ukrainy.  Jeżeli Rada Powiatu, podejmie 

przedmiotową uchwałę to wówczas Zarząd Powiatu ustali zasady współpracy i wystąpi  

o przesunięcie środków finansowych w budżecie powiatu, w ramach środków przeznaczonych na 

promocję powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu  

w dniu 13 października 2017 roku wystosowała następujące wnioski do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2018 rok. Komisja wnosi o zamontowanie w urzędzie platformy dla 

niepełnosprawnych. W roku ubiegłym podejmowaliśmy już działania w tym zakresie. Zmienił się 

sposób dofinansowania tego rodzaju zadań ze środków PFRON. Było 50%, a od zeszłego roku jest 

30%. Siedziba Starostwa Powiatowego mieści się w budynku, który stanowi współwłasność  

z Miastem Aleksandrów Kujawski. W związku z tym, zwróciliśmy się do Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego o współfinansowanie tego zadania. Okazało się, że Miasto Aleksandrów Kujawski nie 

ma na to środków finansowych. Niemniej, rzeczywiście zamontowanie platformy w tym budynku 

jest potrzebne. Proponuję ponownie wystąpić do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego  

z zapytaniem czy jest skłonny w 2018 roku wejść w to przedsięwzięcie. Jeżeli zadeklaruje, że 

będzie współfinansował to zadanie to wówczas podejmiemy decyzję w tej sprawie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o zamontowanie w urzędzie platformy dla niepełnosprawnych i proponuję 

podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie po otrzymaniu informacji od Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego o współfinansowaniu zadania. Poczekajmy na odpowiedź Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o zamontowanie w urzędzie platformy dla 

niepełnosprawnych. Zarząd Powiatu, podejmie decyzje w przedmiotowej sprawie po otrzymaniu 

informacji od Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego o współfinansowaniu zadania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o dokonanie 

modernizacji drogi Konradowo – Siniarzewo. Mówiliśmy już o tym rozpatrując wnioski Komisji 

Finansowo – Budżetowej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o  modernizację drogi Konradowo – Siniarzewo i  wnoszę, żeby nie ujmować 

tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg w ramach wydatków na bieżące 

utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o  modernizację drogi Konradowo – Siniarzewo 

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim będzie przeprowadzał remonty dróg w ramach 

wydatków na bieżące utrzymanie dróg. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o wyremontowanie posadzki w urzędzie na parterze. Jest to zadanie Zarządu Nieruchomością 

Wspólną Miasta Aleksandrowskiego i Powiatu Aleksandrowskiego.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o  wyremontowanie posadzki w urzędzie na parterze i  wnoszę, żeby nie 

ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Jednocześnie, proponuję 

wystąpić do Zarządu Nieruchomością Wspólną o wykonanie tego remontu posadzki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o  wyremontowanie posadzki  

w urzędzie na parterze i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu 

na 2018 rok. Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Zarządu Nieruchomością Wspólną  

o wykonanie remontu posadzki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o pokrycie 

dywanikiem asfaltowym końcówki ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim,  

od przejazdu „Ciechocińskiego” na odcinku około 400 m. Mówiliśmy na ten temat przy 

rozpatrywaniu wniosków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zgłosiliśmy propozycję 

modernizacji tej ulicy do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego, czekamy na stanowisko  

w sprawie współfinansowania tego zadania. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na pokrycie dywanikiem asfaltowym końcówki ulicy Wojska Polskiego  

w Aleksandrowie Kujawskiego, od przejazdu „Ciechocińskiego” na odcinku około 400 m, zgodnie 

z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską 

Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

pokrycie dywanikiem asfaltowym końcówki ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskiego, 

od przejazdu „Ciechocińskiego” na odcinku około 400 m, zgodnie z wnioskiem Komisji,  

pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o pokrycie 

emulsją z grysem nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. Też o tym 

mówiliśmy. Stosowna propozycja złożona została Burmistrzowi Aleksandrowa Kujawskiego. 

Zadanie to jest skosztorysowane. Czekamy na stanowisko Miasta Aleksandrowa Kujawskiego. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na pokrycie emulsją z grysem nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim,  zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez 

Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

pokrycie emulsją z grysem nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim,  zgodnie  

z wnioskiem Komisji, pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską 

Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o dokonanie 

wymiany ogrodzenia w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim od strony ulicy 

Wyspiańskiego. Zdemontowane ogrodzenie wykorzystać do wygrodzenia terenu szkoły od strony 

pól. O tym mówiliśmy wcześniej rozpatrując wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

i Komisji Rewizyjnej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o dokonanie wymiany ogrodzenia w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim od strony ulicy Wyspiańskiego i wykorzystanie  zdemontowanego 

ogrodzenia do wygrodzenia terenu szkoły od strony pól i  proponuję zabezpieczyć w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok środki na dokumentację. Proponuję rozważyć realizację 

przedmiotowego zadania w trakcie roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych powiatu, 

po opracowaniu dokumentacji i kosztorysu oraz dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o dokonanie wymiany ogrodzenia w Zespole 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim od strony ulicy Wyspiańskiego i wykorzystanie  

zdemontowanego ogrodzenia do wygrodzenia terenu szkoły od strony pól i  postanowił zabezpieczyć 

w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na dokumentację. Zarząd Powiatu, rozważy 

realizację przedmiotowego zadania w trakcie roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych 

powiatu, po opracowaniu dokumentacji i kosztorysu oraz dokonaniu uzgodnień z Konserwatorem 

Zabytków. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o przeznaczenie niezbędnych środków na dokończenie zagospodarowania terenu wokół stawu przy 

Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem pewnej kwoty na 

zarybienie stawu. Mówiliśmy o tym przy rozpatrywaniu wniosków Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o przeznaczenie niezbędnych środków na dokończenie zagospodarowania 

terenu wokół stawu przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem 

pewnej kwoty na zarybienie stawu i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok. Proponuję  rozważyć kontynuację prac w zakresie zagospodarowania 

terenu parku przy ZS Nr 1 CKP w trakcie roku budżetowego, w ramach możliwości finansowych 

powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przeznaczenie niezbędnych środków na 

dokończenie zagospodarowania terenu wokół stawu przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem pewnej kwoty na zarybienie stawu i  postanowił nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Powiatu, rozważy kontynuację 

prac w zakresie zagospodarowania terenu parku przy ZS Nr 1 CKP w trakcie roku budżetowego,  

w ramach możliwości finansowych powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o przeznaczenie 10.000 zł jako wkład powiatu do projektu „Szczepienie kasztanowców na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego” wspólnie z gminami, w ramach pozyskanych środków z Narodowego 

lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł jako wkład powiatu do projektu „Szczepienie 

kasztanowców na terenie Powiatu Aleksandrowskiego” wspólnie z gminami, w ramach 

pozyskanych środków z Narodowego lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok 

ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przeznaczenie 10.000 zł jako wkład powiatu 

do projektu „Szczepienie kasztanowców na terenie Powiatu Aleksandrowskiego” wspólnie  

z gminami, w ramach pozyskanych środków z Narodowego lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o utwardzenie 

ciągu pieszego wzdłuż drogi powiatowej nr 2602C w miejscowości Raciążek na odcinku 100 mb  

do skrzyżowania z ulicą Sadową. Proponuję tego wniosku nie uwzględniać. Wprawdzie zadanie to 

było wskazywane przez Wójta Gminy Raciążek, ale z zaznaczeniem, że priorytetem jest budowa 

ścieżki pieszo – rowerowej przy ulicy Zamkowej w Raciążku.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o utwardzenie ciągu pieszego wzdłuż drogi powiatowej nr 2602C  

w miejscowości Raciążek na odcinku 100 mb do skrzyżowania z ulicą Sadową i  wnoszę, żeby nie 

ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o utwardzenie ciągu pieszego wzdłuż drogi 

powiatowej nr 2602C w miejscowości Raciążek na odcinku 100 mb do skrzyżowania z ulicą Sadową 

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o budowę 

ścieżki pieszo – rowerowej przy ulicy Zamkowej w Raciążku. To zadanie proponuję uwzględnić  

w projekcie budżetu na 2018 rok. Wójt Gminy Raciążek deklaruje współfinansowanie tego zadania 

w wysokości 31% wartości kosztorysowej.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na budowę ścieżki pieszo – rowerowej przy ulicy Zamkowej w Raciążku – pierwszy 

etap, zgodnie z wnioskiem Komisji, przy współfinansowaniu zadania przez Gminę Raciążek. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

budowę ścieżki pieszo – rowerowej przy ulicy Zamkowej w Raciążku – pierwszy etap, zgodnie  

z wnioskiem Komisji, przy współfinansowaniu zadania przez Gminę Raciążek. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o przebudowę 

drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś – Nieszawa od km 2+072 do km 3+905 i od km 4+138 do 

km 7+544. Proponuję uwzględnić to zadanie w projekcie budżetu na 2018 rok. Będziemy składać 

wniosek do Marszałka o dofinansowanie tego przedsięwzięcia w ramach RPO. Zobaczymy jak 
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zostanie oceniony nasz wniosek. Wystąpimy do  Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Wójta 

Gminy Raciążek o dofinansowanie tego zadania. Proponuję to zadanie uwzględnić pod warunkiem 

uzyskania dofinansowania, bo bez tego nie jesteśmy w stanie tej inwestycji zrealizować. Kosztorys 

jest na kwotę ponad 6 mln. zł. Przy tej drodze będzie wycinka 300 drzew. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na przebudowę drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś – Nieszawa od km 2+072 do km 

3+905 i od km 4+138 do km 7+544 i wystąpić do Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Gminy 

Raciążek o dofinansowanie tego zadania, przy dofinansowaniu ze środków zewnętrznych.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

przebudowę drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś – Nieszawa od km 2+072 do km 3+905 i od km 

4+138 do km 7+544 i wystąpił do Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Gminy Raciążek  

o dofinansowanie tego zadania, przy dofinansowaniu ze środków zewnętrznych.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o wykonanie 

trwałego oznakowania poziomego przejścia dla pieszych przy ulicy Zamkowej w Raciążku (rejon 

cmentarza). Pasy oznaczające przejście dla pieszych były kilkakrotnie malowane. Jednak,  

w związku z tym, że droga wyłożona jest kostką bazaltową, trwałość tego malowania jest krótka, 

dość szybko ściera się farba. Rozważaliśmy z panem Wicestarostą malowanie grubowarstwowe, 

żeby było trwalsze. Tam jest oczywiście potrzebne to przejście dla pieszych.  

 

Pan Wojciech Marjański – rozmawiałem już w tej sprawie z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych, mają rozeznać koszty i ustalić jaka będzie trwałość przy malowaniu pasów na kostce 

bazaltowej metodą grubowarstwową. Przy malowaniu pasów na asfalcie  gwarancja jest trzyletnia. 

Spróbujemy wykonać to zadanie do 1 listopada, ponieważ problem z przejściem na tym odcinku 

drogi pojawia się zawsze na 1 listopada.  

 

Pan Piotr Marciniak – można jeszcze rozważyć inne metody oznakowania przejścia dla pieszych 

np. w formie odblasków.  

 

Pan Dariusz Wochna – w Ciechocinku są montowane tego rodzaju oznaczenia przejść dla 

pieszych, szczególnie po zmroku są one widoczne.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisji o wykonanie trwałego oznakowania poziomego przejścia dla pieszych przy 

ulicy zamkowej w Raciążku (rejon cmentarza) i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia  

w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok, ponieważ zadanie to będzie realizowane przez Zarząd 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w ramach środków przeznaczonych na bieżące 

utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o wykonanie trwałego oznakowania poziomego 

przejścia dla pieszych przy ulicy zamkowej w Raciążku (rejon cmentarza) i  postanowił nie ujmować 

tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok, ponieważ zadanie to będzie 

realizowane przez Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w ramach środków 

przeznaczonych na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o zwiększenie 

o 10.000 zł środków na kulturę i sport z przeznaczeniem na organizacje pozarządowe. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, negatywnie rozpatrzyć wniosek Komisja  

o zwiększenie o 10.000 zł środków na kulturę i sport z przeznaczeniem na organizacje pozarządowe 

i wnoszę, żeby utrzymać wysokość środków przeznaczonych na kulturę i sport na poziomie 2017 

roku. Z doświadczenia wiemy, że środki w tej wysokości są wystarczające. Jeśli okaże się, że nie są 

to decyzję podejmiemy w trakcie roku budżetowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Komisja o zwiększenie o 10.000 zł środków na 

kulturę i sport z przeznaczeniem na organizacje pozarządowe i postanowił, żeby utrzymać wysokość 

środków przeznaczonych na kulturę i sport na poziomie 2017 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o przywrócenie remontu ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim, według propozycji na rok 

2017 (realizacja wspólnie z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski).  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 

rok środki na remont ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim,  zgodnie z wnioskiem Komisji, 

pod warunkiem dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok środki na 

remont ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim,  zgodnie z wnioskiem Komisji, pod warunkiem 

dofinansowania tego zadania przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi o instalację 

dwóch progów zwalniających w ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim. Na temat progów 

rozmawialiśmy już na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu Powiatu. Generalnie nie jest 

wskazane montowanie progów na drogach powiatowych. Niemniej jednak ten wniosek proponuję 

rozpatrzyć po wykonaniu remontu ulicy Długiej.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Komisja o instalację dwóch progów zwalniających w ulicy Długiej w Aleksandrowie 

Kujawskim i  wnoszę, żeby nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu  

na 2018 rok i rozważyć realizację tego zadania po wykonaniu remontu ulicy Długiej, w ramach 

środków zabezpieczonych na bieżące utrzymanie dróg. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisja o instalację dwóch progów zwalniających  

w ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia  

w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd Powiatu, rozważy realizację tego zadania po 

wykonaniu remontu ulicy Długiej, w ramach środków zabezpieczonych na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o przeznaczenie kwoty 10.000 zł na oczyszczenie drzew z jemioły w parku Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję, żeby zlecić Dyrektorowi ZS Nr 1 CKP, żeby 

najpierw oszacował koszty tego przedsięwzięcia i przedstawił nam jaka jest skala, ile drzew jest 

porośniętych jemiołą.   Wówczas będziemy mogli podjąć decyzję w tej sprawie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

w wnioskiem Komisji wnosi o przeznaczenie kwoty 10.000 zł na oczyszczenie drzew z jemioły  

w parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i  wnoszę, żeby nie ujmować tego 

przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Jednocześnie proponuję zlecić 

Dyrektorowi ZS Nr 1 CKP zinwentaryzowanie drzew, na których jest jemioła, oszacowanie 

kosztów i przedstawienie ich Zarządowi Powiatu celem zajęcia stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się w wnioskiem Komisji wnosi o przeznaczenie kwoty 10.000 zł na 

oczyszczenie drzew z jemioły w parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu na 2018 rok. Zarząd 

Powiatu, postanowił zlecić Dyrektorowi ZS Nr 1 CKP zinwentaryzowanie drzew, na których jest 

jemioła, oszacowanie kosztów i przedstawienie ich Zarządowi Powiatu celem zajęcia stanowiska. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej wnosi  

o przygotowanie dokumentacji na wybudowanie sieci stacji do ładowania pojazdów elektrycznych 

(minimum jedna stacja w danej gminie powiatu). Na terenie powiatu jest zarejestrowany jeden 

pojazd o napędzie elektrycznym. To nie jest zadanie powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, negatywnie rozpatrzyć wniosek Komisji  

o przygotowanie dokumentacji na wybudowanie sieci stacji do ładowania pojazdów elektrycznych 

(minimum jedna stacja w danej gminie Powiatu) i  nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie 

budżetu powiatu na 2018 rok, ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Komisji o przygotowanie dokumentacji  

na wybudowanie sieci stacji do ładowania pojazdów elektrycznych (minimum jedna stacja w danej 

gminie Powiatu) i  postanowił nie ujmować tego przedsięwzięcia w projekcie budżetu powiatu  

na 2018 rok, ponieważ nie jest to zadanie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 3 października 2017 

roku do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok, stanowią załącznik do 

protokołu. 

Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

10 października 2017 roku do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok, stanowią 

załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

11 października 2017 roku do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok, stanowią 

załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 września 2017 roku  

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok, stanowią załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 października 2017 roku do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok, 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wnioski komisji Rady Powiatu i radnych powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4.  Wnioski komisji Rady Powiatu i radnych 

powiatu. 

Radna pani Agata Ceglewska  wnosi o przedstawienie informacji czy istnieje możliwość wykonania 

oznakowania poziomego – przejścia dla pieszych na ulicy Zamkowej w Raciążku w rejonie 

cmentarza. Mówiliśmy o tym przy rozpatrywaniu wniosków Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej.  
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć do realizacji wniosek radnej pani Agaty 

Ceglewskiej i zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do 

wykonania oznakowania poziomego – przejścia dla pieszych na ulicy Zamkowej w Raciążku  

w rejonie cmentarza. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do realizacji wniosek radnej pani Agaty Ceglewskiej i zobowiązał 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do wykonania oznakowania 

poziomego – przejścia dla pieszych na ulicy Zamkowej w Raciążku w rejonie cmentarza. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – radna pani Agata Ceglewska  wnosi postawienie znaków B-20 STOP oraz 

oznakowania poziomego P-12 w Raciążku na ulicy Szkolnej i Raciążek Pole. Mówiliśmy o tym na 

ostatniej sesji. Obecnie jest wykonywany projekt organizacji ruchu. 

 

Pan Wojciech Marjański – w momencie kiedy przystępowaliśmy do wykonania nowej organizacji 

ruchu wystąpiliśmy do wójtów, burmistrzów, żeby wypowiedzieli się jakie mają potrzeby w tym 

zakresie. Wójt Gminy Raciążek nie wskazał takich potrzeb, w zakresie wykonania oznakowania na 

drogach o co wnosi pani Agata Ceglewska. Pani radna informowała mnie, że ma sygnały od 

radnych gminy, którzy widzą potrzebę postawienia tych znaków. Jeżeli Wójt Gminy nie 

wypowiedział się w tym zakresie i nie zgłosił takich potrzeb to prawdopodobnie w nowej 

organizacji ruchu tego oznakowania nie będzie. Sugerowałem Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych, żeby projekt nowej organizacji ruchu przesłał do gmin do konsultacji. Jeżeli ciągle 

będą pojawiać się tego rodzaju wnioski to my nigdy tej organizacji nie zrobimy. Teraz, po kilku 

latach, udaje nam się stworzyć organizację ruchu i gdy będziemy przyjmować wnioski tego rodzaju 

to znacznie to wydłuży całą procedurę.   

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję nie przyjmować do realizacji 

wniosku radnej pani Agaty Ceglewskiej o postawienia znaków B-20 STOP oraz oznakowania 

poziomego P-12 w Raciążku na ulicy Szkolnej i Raciążek Pole, ponieważ  Zarząd Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim jest w trakcie opracowywania nowej organizacji ruchu 

m.in. dla wskazanego we wniosku obszaru, a projekt tej organizacji został przedłożony do gmin  

w celu zaopiniowania i wniesienia ewentualnych uwag. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, nie przyjął do realizacji wniosku radnej pani Agaty Ceglewskiej  

o postawienia znaków B-20 STOP oraz oznakowania poziomego P-12 w Raciążku na ulicy Szkolnej 

i Raciążek Pole, ponieważ  Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim jest w trakcie 

opracowywania nowej organizacji ruchu m.in. dla wskazanego we wniosku obszaru, a projekt tej 

organizacji został przedłożony do gmin w celu zaopiniowania i wniesienia ewentualnych uwag. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – radna pani Agata Ceglewska  wnosi o skoszenie poboczy przy drodze Stara 

Wieś Nieszawa ze szczególnym uwzględnieniem skrzyżowania tej drogi z ulicą Szkolną  

w Raciążku (Raciążek Pole).  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć do realizacji wniosek radnej pani Agaty 

Ceglewskiej i zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do 

skoszenia poboczy przy drodze Stara Wieś Nieszawa ze szczególnym uwzględnieniem 

skrzyżowania tej drogi z ulicą Szkolną w Raciążku (Raciążek Pole).  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do realizacji wniosek radnej pani Agaty Ceglewskiej i zobowiązał 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do skoszenia poboczy przy 

drodze Stara Wieś Nieszawa ze szczególnym uwzględnieniem skrzyżowania tej drogi z ulicą Szkolną 

w Raciążku (Raciążek Pole).  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do pisemnego poinformowania radnej pani Agaty Ceglewskiej  

o sposobie realizacji wniosków dot. wykonania oznakowania poziomego – przejścia dla pieszych na 

ulicy Zamkowej w Raciążku, postawienia znaków B-20 STOP oraz oznakowania poziomego P-12 

w Raciążku na ulicy Szkolnej i Raciążek Pole i skoszenia poboczy przy drodze Stara Wieś 

Nieszawa. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

do pisemnego poinformowania radnej pani Agaty Ceglewskiej o sposobie realizacji wniosków dot. 

wykonania oznakowania poziomego – przejścia dla pieszych na ulicy Zamkowej w Raciążku, 

postawienia znaków B-20 STOP oraz oznakowania poziomego P-12 w Raciążku na ulicy Szkolnej  

i Raciążek Pole i skoszenia poboczy przy drodze Stara Wieś Nieszawa. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu  

3 października 2017 r. zapoznała się z działalnością Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim i nie wnosi uwag. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości wniosek Komisji Polityki 

Społecznej Rady Powiatu z dnia 3 października 2017 r. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

3 października 2017 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu odbyła 

posiedzenie w dniu 13 października 2017 r. wnosi o zaproszenie Prezesa Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim na posiedzenie 

Komisji w celu omówienia spraw związanych z kanalizacją ulicy Granicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim (przedstawienia dokumentów w tym zakresie).  

 

Pan Wojciech Marjański – radny, który wystąpił z tym wnioskiem, uzasadniał go tym, żeby na 

posiedzeniu Komisji Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim udzielił informacji radnym, czy wszystkie urządzenia umieszczone  

w drodze ulicy Granicznej są umieszczone prawidłowo i czy daje gwarancje na to, że my możemy 

położyć dalszą część masy ścieralnej, była kładziona podbudowa.  Zasugerowałem, że jeżeli 

Komisja chce zaprosić na swoje posiedzenie Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim to dobrze by było, żeby w tym posiedzeniu 

wziął udział również Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. Nie może 

być tak, że tylko jedna strona się wypowie w tym temacie. Komisja na to przystała. Oczywiście 

muszą być przedstawione dokumenty. 

 

 Pan Dariusz Wochna – zgodnie ze statutem powiatu  przewodniczący komisji może zaprosić na 

jej posiedzenie osoby, których obecność jest uzasadniona ze względu na przedmiot rozpatrywanej 

sprawy. Jeżeli ja mam podpisać to zaproszenie to nie widzę problemu mogę to zrobić. Niemniej 

należy to do kompetencji przewodniczącego komisji. Spotkań w tej sprawie mieliśmy już kilka.  

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem 

Komisji Mienia i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 13 października 2017 r.  

o zaproszenie Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim na posiedzenie Komisji w celu omówienia spraw związanych  

z kanalizacją ulicy Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim (przedstawienia dokumentów w tym 

zakresie) i wnosi, żeby w spotkaniu dotyczącym ulicy Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim 

uczestniczył również Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

został powiadomiony Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego, bo to jest ważne, żeby wiedział.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Mienia i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu z dnia 13 października 2017 r. o zaproszenie Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim na posiedzenie Komisji w celu 

omówienia spraw związanych z kanalizacją ulicy Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim 

(przedstawienia dokumentów w tym zakresie) i wnosi, żeby w spotkaniu dotyczącym ulicy 

Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim uczestniczył również Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz został powiadomiony Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu na posiedzeniu 

w dniu 13 października 2017 r. wystosowała do Zarządu Powiatu wniosek o włączenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w skład członków Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości wniosek Komisji Mienia  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 13 października 2017 r. o włączenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w skład członków Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości wniosek Komisji Mienia i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu z dnia 13 października 2017 r. o włączenie Powiatu Aleksandrowskiego w skład członków 

Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski radnej Powiatu Aleksandrowskiego pani Agaty Ceglewskiej, stanowią załącznik  

do protokołu. 

Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 3 października 2017 

roku, stanowi załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 13 października 2017 roku, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2018. 
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Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego uchwala, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 tejże ustawy, roczny program współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. Roczny program współpracy jest uchwalany do 30 listopada roku 

poprzedzającego okres jego obowiązywania. Przedstawiony program współpracy na 2018 rok został 

skierowany do konsultacji społecznych za pośrednictwem strony internetowej oraz wywieszony na 

tablicy ogłoszeń. Konsultacje trwały od 8 września do 29 września 2017r. W wyznaczonym 

terminie nie zostały złożone żadne uwagi lub propozycje. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018 i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 11 października 2017 r. 

znak: PS.510.5.2017 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala” w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala”  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Przewodnicząca Komisji konkursowej powołanej przez Zarząd Powiatu informuje, że kandydatem 

na stanowisko dyrektora został wybrany pan Michał Wilniewczyc. Przewodnicząca komisji 

konkursowej przedkłada Zarządowi Powiatu dokumentację postępowania konkursowego. Zgodnie  

z art. 63 ust. 21 ustawy Prawo oświatowe stanowisko dyrektora szkoły powierza się na 5 lat 

szkolnych. Przedłożony macie państwo protokół z posiedzenia komisji konkursowej. W terminie 

wskazanym w ogłoszeniu wpłynęła jedna oferta pana Michała Wilniewczyca. Na posiedzeniu 

komisji pan Michał Wilniewczyc przedstawił koncepcję funkcjonowania i rozwoju szkoły, 
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odpowiadał na pytania członków komisji. W wyniku głosowania tajnego jednogłośnie wyłoniono 

kandydata w osobie pana Michała Wilniewczyca.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala” w Aleksandrowie Kujawskim 

panu Michałowi Wilniewczycowi na okres 5 lat szkolnych tj. od 1 listopada 2017 r. do 31 sierpnia 

2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala” w Aleksandrowie Kujawskim panu Michałowi 

Wilniewczycowi na okres 5 lat szkolnych tj. od 1 listopada 2017 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Przewodniczącej Komisji Konkursowej z dnia 16 października 2017 r. znak: PS.2111.4.2017 

wraz z protokołem z posiedzenia komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu 

mającego wyłonić kandydata na dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim wraz  

z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 2 im. mjra H.Dobrzańskiego „Hubala” w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 197/2017 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. 

obsługi i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność 

energetyczna w sektorze publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja 

energetyczna budynków publicznych. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 197/2017 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. 

w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 

Efektywność energetyczna w sektorze publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja 

energetyczna budynków publicznych. 

W związku ze zmianami personalnymi w wydziale Rozwoju i Inwestycji Powiatu oraz Wydziale 

Finansowo – Budżetowym, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji wnosi o zmianę osób 

wchodzących w skład zespołu ds. obsługi i realizacji przedmiotowego projektu. Zgodnie  

z przedłożoną propozycją w skład zespołu wejdą: Paulina Książkiewicz – specjalista ds. realizacji  

i rozliczeń oraz Łukasz Wienconek – specjalista ds. obsługi księgowej. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję,  podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę nr 197/2017 

Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. 

obsługi i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność energetyczna w sektorze 

publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja energetyczna budynków publicznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr 197/2017 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji 

projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność energetyczna w sektorze publicznym 

 i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja energetyczna budynków publicznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 października 2017 r. znak: 

RI.042.41.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 197/2017 

Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie powołania zespołu ds. 

obsługi i realizacji projektu pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 3.3 Efektywność energetyczna w sektorze 

publicznym i mieszkaniowym, Schemat: Modernizacja energetyczna budynków publicznych, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dot. 

remontu pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim dot. remontu pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

zwraca się o wyrażenie zgody na remont dwóch pomieszczeń przy sali gimnastycznej. 

Pomieszczenia te nie były uwzględnione w projekcie adaptacji budynków Zespołu Szkół Nr 2  

na pracownie kształcenia praktycznego.  Pomieszczenia te wykorzystywane będą jako zaplecze 

sprzętu sportowego oraz magazyn na urządzenia sprzątające. Uważam, że wniosek jest zasadny  

i należy wykonać remont tych pomieszczeń. Kosztorys jest na kwotę 61.363,85 zł. Może się 

okazać, że koszty będą niższe po wyłonieniu wykonawcy. 
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Pani Dorota Sobierajska – środki na realizację tego zadania mogą być przesunięte z inwestycji pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wykonanie 

remontu pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim i wystąpić do Rady Powiatu o dokonanie zwiększenia planu 

finansowego Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, zgodnie z kosztorysem, w celu 

wykonania przedmiotowego remontu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wykonanie remontu pomieszczeń gospodarczych przy sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wystąpić do Rady 

Powiatu o dokonanie zwiększenia planu finansowego Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim, zgodnie z kosztorysem, w celu wykonania przedmiotowego remontu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 października 2017 r. znak: 

RI.042.42.2017 wraz z wnioskiem p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

z dnia 16 października 2017 r. dot. remontu pomieszczeń gospodarczych przy sali gimnastycznej, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wykonania 

dokumentacji technicznej na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim o platformę zewnętrzną dla osób niepełnosprawnych  

z robotami towarzyszącymi – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na rozbudowę budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o platformę zewnętrzną dla osób 

niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi. 

Planujemy w roku przyszłym przy udziale środków PFRON wykonać platformę zewnętrzną dla 

osób niepełnosprawnych przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. W tym roku 

chcemy wykonać dokumentację techniczną, która jest niezbędna do wystąpienia o dofinansowanie  

ze środków PFRON. Możliwe jest ubieganie się o dofinansowanie w wysokości 50% wartości 

zadania. Szacowany koszt wykonania dokumentacji to 30.000 zł. Środki na ten cel proponuję 

przesunąć z inwestycji pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wykonanie dokumentacji 

technicznej na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o platformę zewnętrzną dla osób niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wykonanie dokumentacji technicznej na rozbudowę budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o platformę zewnętrzną dla osób 

niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 października 2017 r. znak: 

RI.042.40.2017 w sprawie wykonania dokumentacji technicznej na rozbudowę budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o platformę zewnętrzną dla osób  

niepełnosprawnych z robotami towarzyszącymi, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej. 

Ustawa o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej zakłada utworzenie na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego dwóch punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. Zgodnie z założeniami 

ustawy w połowie tych punktów pomoc prawna powinna być świadczona za pośrednictwem 

organizacji pozarządowych prowadzących działalność pożytku publicznego. Organizację 

pozarządową wyłania się w otwartym konkursie ofert na postawie ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.  Powiat zobowiązany jest do 30 listopada wyłonić w drodze 

otwartego konkursu ofert organizację, której powierzy zadanie prowadzenia od 1 stycznia 2018 

roku punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie 

powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 października 2017 r. wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji 

konkursowej do spraw wyboru oferty w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji konkursowej do spraw wyboru oferty w otwartym 

konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie 

powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ administracji 

publicznej ogłaszający konkurs ofert powołuje komisję konkursową w celu opiniowania złożonych 

ofert. W skład komisji wchodzą przedstawiciele organu wykonawczego, osoby wskazane przez 

organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 tejże ustawy, z wyłączeniem 

osób wskazanych przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 biorące 

udział w konkursie.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru na 

członka komisji konkursowej do spraw wyboru oferty w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji konkursowej do 

spraw wyboru oferty w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia w roku 2018 na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 października 2017 r. wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na członka komisji konkursowej do spraw wyboru oferty  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2018 

na terenie powiatu aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.12. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wniosku nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosku nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. 

Wpłynął wniosek nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. Wniosek spełnia wymagania formalne. 

W związku z tym, proponuję przyznać nauczycielowi emerytowi z Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim pomoc finansową z funduszu zdrowotnego w wysokości 1.000 zł,  

po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. Czy są pytania, uwagi? Nie widzę.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał nauczycielowi emerytowi z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim pomoc finansową z funduszu zdrowotnego w wysokości 1.000 zł, po dokonaniu zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 19 października 2017 r. 

znak: PS.3032.30.2017 w sprawie wniosku nauczyciela emeryta z Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie potrzeb 

Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zapewnienia odpowiedniej 

ilości podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ samorządu terytorialnego 

obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy 

na cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.13. Pismo Prezesa Sądu Rejonowego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie potrzeb Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim  

w zakresie zapewnienia odpowiedniej ilości podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ 

samorządu terytorialnego obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej 

kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej. 

Prezes Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim pani Halina Kołodziejska zwróciła się do 

Starosty oraz wszystkich burmistrzów i wójtów z terenu powiatu z pismem dot. potrzeb w zakresie 

zapewnienia odpowiedniej ilości podmiotów do przyjęcia skazanych w celu wykonania 

nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej. Pani Prezes 

przedstawia dane za okres od 1 października 2016 r. do 30 września 2017 r. dot. orzeczonych kar 
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ograniczenia wolności z obowiązkiem wykonywania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele 

społeczne  w stosunku do sprawców przestępstw i wykroczeń i jak to kształtowało się  

w poszczególnych gminach. Pani Prezes zwraca się o przedstawienie informacji o podmiotach 

wyznaczonych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania pracy, zgodnie z przepisami 

rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości w sprawie podmiotów, w których wykonywana jest kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie potrzeb Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zapewnienia odpowiedniej ilości podmiotów 

wyznaczonych przez właściwy organ samorządu terytorialnego obowiązanych do przyjęcia 

skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy 

społecznie użytecznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie potrzeb Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie zapewnienia 

odpowiedniej ilości podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ samorządu terytorialnego 

obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele 

społeczne oraz pracy społecznie użytecznej. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 października 2017 r. znak: 

A505-69/2017 w sprawie potrzeb Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie 

zapewnienia odpowiedniej ilości podmiotów wyznaczonych przez właściwy organ samorządu 

terytorialnego obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej 

pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały w sprawie powołania 

komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

W związku ze zbliżającym się terminem zakończenia zadania „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, Naczelnik Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu wnosi o powołanie komisji do odbioru końcowego zadania.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie powołania komisji do 

odbioru końcowego zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2  
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w Aleksandrowie Kujawskim”, w składzie Wojciech Marjański – przewodniczący komisji, 

Mirosława Ziemecka – członek komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji, Michał 

Wilniewczyc – członek komisji, przy udziale: Adama Przybylskiego (inspektora nadzoru 

inwestorskiego w specjalności konstrukcyjno – budowlanej), Andrzeja Kopczyńskiego (inspektora 

nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń 

cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych), Wiesława Małeckiego 

(inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji  

i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych). 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 269/2017 w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego 

zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, w składzie Wojciech Marjański – przewodniczący komisji, Mirosława Ziemecka – 

członek komisji, Mirosława Sobczak – członek komisji, Michał Wilniewczyc – członek komisji, przy 

udziale: Adama Przybylskiego (inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności konstrukcyjno – 

budowlanej), Andrzeja Kopczyńskiego (inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności 

instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, 

wodociągowych i kanalizacyjnych), Wiesława Małeckiego (inspektora nadzoru inwestorskiego  

w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych  

i elektroenergetycznych). 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 października 2017 r. znak: 

Rz.7013.1.3.2017 wraz z projektem uchwały w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego 

zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości nie przekraczającej kwoty 

wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie kompletnej 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne 

przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na warsztaty 

szkolne” oraz umowa z wykonawcą. 

 

Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.15. Protokół z przeprowadzonego postępowania  

o wartości nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych na opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa 

obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na warsztaty szkolne” oraz umowa z wykonawcą. 
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Zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia 50.000 zł brutto. Kryteria 

wyboru wykonawcy – najniższa cena. Zapytanie ofertowe wysłano do pięciu wykonawców.  

W wyznaczonym terminie wpłynęły trzy ofert tj. VITARO Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie z ceną 

brutto 129.150 zł, ARCHENIKA Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu z ceną brutto 121.770 zł i WZB 

Projekt Biuro Projektowo – Budowlane z siedzibą we Włocławku z ceną brutto 49.500 zł. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyło WZB – Projekt Biuro Projektowo – Budowlane Piotr 

Lewandowski Włocławek za cenę brutto 49.500,00 zł. Oferta wykonawcy nie podlega odrzuceniu, 

spełnia warunki udziału w postępowaniu określone w zapytaniu ofertowym. Wykonawca złożył 

wymagane dokumenty. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zatwierdzić protokół z przeprowadzonego 

postępowania o wartości nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo 

zamówień publicznych na opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na warsztaty szkolne” i zawrzeć umowę z Piotrem Lewandowskim 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą WZB – Projekt Biuro Projektowo – Budowlane 

Piotr Lewandowski Włocławek za cenę brutto 49.500,00 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości nie 

przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na 

opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa obiektu na 

Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na warsztaty szkolne” i postanowił zawrzeć umowę z Piotrem Lewandowskim 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą WZB – Projekt Biuro Projektowo – Budowlane 

Piotr Lewandowski Włocławek za cenę brutto 49.500,00 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 18 października 2017 r. znak: 

Rz.272.2.21.2017 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania o wartości  

nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych  

na opracowanie kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa obiektu  

na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem 

na warsztaty szkolne” oraz umowa z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.16. Protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 15.000 zł bez 

podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy 

Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na 

uzyskiwanie i uzupełnienie wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja budynków 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa 

budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2  

na pracownie kształcenia praktycznego”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.16. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej 

kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów 

ukierunkowanych na uzyskiwanie i uzupełnienie wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa 

budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie 

kształcenia praktycznego” realizowanego przez Powiat Aleksandrowski w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański – informuję, że przeprowadzono postępowanie na „Przeprowadzenie 

kursów ukierunkowanych na uzyskiwanie i uzupełnienie wiedzy i umiejętności zawodowych 

uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim realizowanych w ramach projektu pn. 

„Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3  

i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2  

na pracownie kształcenia praktycznego” i dokonano następujących rozstrzygnięć: 

- część 1 przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy kat. B dla 12 uczniów  

– w wyznaczonym terminie nie złożono żadnej oferty, 

- część 2 przygotowanie i przeprowadzenie kursu operatorów wózków jezdniowych (widłowych)  

z napędem silnikowym dla 10 uczniów – w wyznaczonym terminie wpłynęły cztery oferty, 

najkorzystniejszą ofertę złożył Ośrodek Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert Bartłomiej 

Daroszewki Włocławek, z ceną brutto 5.000,00 zł,  

- część 3 przygotowanie i przeprowadzenie kursu spawania metodą MAG-135 dla 8 uczniów –  

w wyznaczonym terminie wpłynęły trzy oferty, najkorzystniejszą ofertę złożył  CENTRO PLUS 

Andrzej Rafalski Włocławek, z ceną brutto 11.120,00 zł,  

- część 4 przygotowanie i przeprowadzenie kursu barmańskiego I stopnia dla 12 uczniów  

– w wyznaczonym terminie złożono dwie oferty, najkorzystniejszą ofertę złożył  Ośrodek 

Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert Bartłomiej Daroszewki Włocławek, z ceną brutto 

4.800,00 zł. 

Wnoszę o zatwierdzenie protokołu z przeprowadzonego postępowania i zawarcie umów  

z wykonawcami, którzy złożyli najkorzystniejsze oferty dla części 2, 3 i 4. Natomiast, w związku  

z niezłożeniem żadnej oferty dla części 1 tj. na przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy 

kat. „B” dla 12 uczniów proponuję unieważnić postępowanie dla tej części i ponownie uruchomić 

procedurę wyboru wykonawcy na część 1. 
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Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a 

nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na 

„Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na uzyskiwanie i uzupełnienie wiedzy i umiejętności 

zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim realizowanych w ramach 

projektu pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” realizowanego przez Powiat Aleksandrowski 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 

2014 – 2020 i zawrzeć umowę: 

 1) na przygotowanie i przeprowadzenie kursu operatorów wózków jezdniowych (widłowych)  

z napędem silnikowym dla 10 uczniów – z Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert 

Bartłomiej Daroszewki Włocławek, z ceną brutto 5.000,00 zł,  

3) przygotowanie i przeprowadzenie kursu spawania metodą MAG-135 dla 8 uczniów  

– z CENTRO PLUS Andrzej Rafalski Włocławek, z ceną brutto 11.120,00 zł,  

4) na przygotowanie i przeprowadzenie kursu barmańskiego I stopnia dla 12 uczniów  

– z Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert Bartłomiej Daroszewki Włocławek,  

z ceną brutto 4.800,00 zł 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 15.000 

zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy 

Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na uzyskiwanie  

i uzupełnienie wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II)  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” 

realizowanego przez Powiat Aleksandrowski w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 – 2020 i postanowił zawrzeć umowę: 

 1) na przygotowanie i przeprowadzenie kursu operatorów wózków jezdniowych (widłowych)  

z napędem silnikowym dla 10 uczniów – z Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert 

Bartłomiej Daroszewki Włocławek, z ceną brutto 5.000,00 zł,  

3) przygotowanie i przeprowadzenie kursu spawania metodą MAG-135 dla 8 uczniów  

– z CENTRO PLUS Andrzej Rafalski Włocławek, z ceną brutto 11.120,00 zł,  

4) na przygotowanie i przeprowadzenie kursu barmańskiego I stopnia dla 12 uczniów  

– z Ośrodkiem Doskonalenia Zawodowego bhp ekspert Bartłomiej Daroszewki Włocławek,  

z ceną brutto 4.800,00 zł 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Dariusz Wochna – w związku z niezłożeniem żadnej oferty dla części 1 postępowania  

tj. na przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy kat. „B” dla 12 uczniów, proponuję 

unieważnić postępowanie dla tej części. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w związku z niezłożeniem żadnej oferty dla części 1 postępowania  

tj. na przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy kat. „B” dla 12 uczniów, unieważnił 

postępowanie dla tej części. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Dariusz Wochna – proponuję, ponownie uruchomić procedurę wyboru wykonawcy na część 1  

tj. na przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy kat. „B” dla 12 uczniów. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił ponownie uruchomić procedurę wyboru wykonawcy  

na część 1 tj. na przygotowanie i przeprowadzenie kursu prawa jazdy kat. „B” dla 12 uczniów. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 października 2017 r. znak: 

Rz.272.2.23.2017 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania o wartości powyżej 

15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 

ustawy Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie kursów ukierunkowanych na 

uzyskiwanie i uzupełnienie wiedzy i umiejętności zawodowych uczniów Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim realizowanych w ramach projektu pn. „Adaptacja budynków Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku 

(warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia 

praktycznego” oraz umowy z wykonawcami, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 12:24. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


